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مهاجم خارجی گلنزن به چه دردی میخورد!/ بلانکو فوتبالیست خوبی نیست/ از مهرداد
محمدی در استقلال توقع بیشتری داشتم

 سه شنبه ۸ اسفند ۱۴۰۲ - ۱۰:۰۱ شناسه خبـر : ۱۳۷۲۳۸

کاپیتان اسبق استقلال گفت: زمانی که یک مهاجم خارجی با دلار ۵۷ هزار تومانی را به خدمت میگیریم توقع 
 داریم او هم برای تیم گل بزند ولی وقتی گل نمی زند به چه دردی می خورد.

شاهین بیانی، کاپیتان و مدافع اسبق تیم استقلال در گفتگو با خبرورزشی، درباره دیدار این تیم مقابل سپاهان و مصاف

قبلی آبی پوشان روبروی ملوان اظهاراتی را مطرح کرد که در ادامه می خوانید:

شرایط بازی استقلال در دیدار مقابل ملوان را چطور ارزیابی کردید؟
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به نظرم استقلال میتوانست خیلی راحت برنده شود اما متاسفانه این تیم به شرایط بد خط حمله خودش رسیدگی

درستی نکرده بود و نتوانست نتیجه مورد نظر را در خانه حریف به دست بیاورد.

چرا خط حمله استقلال در زدن ضربات آخر ناتوان و کم دقت ظاهر میشود؟

باعث تاسف است که ما در تیم استقلال شاهد چنین روزهایی هستیم. فکر میکنم بیشترین لطمه و ضربه از فصل قبل به

این فصل منتقل شد و آن نداشتن مهاجم تمام عیار و شش دانگ در راس خط حمله تیم استقلال بود. متاسفانه زمانی که

قرارداد قایدی و محبی با استقلال بسته میشد به این موضوع فکر نکرده بودند که در پایان فصل شرایطی ایجاد شود که

بتوان از این دو بازیکن برای فصل جدید دیگر هم استفاده کرد. وقتی قایدی از امارات به ایران برگشت و یا محبی از

پرتغال به لیگ ایران آمد شرایط برای ادامه حضور آنها در فصل جدید یعنی بیست و سوم که الان در آن هستیم مهیا نبود.

البته اگر درست به خاطر داشته باشم مدیرعامل قبلی استقلال میخواست شرایط ادامه همکاری قایدی با استقلال را

فراهم کند اما مشکلاتی که در بحث مالکیت باشگاه استقلال بین وزارت ورزش و سازمان خصوصیسازی به وجود آمده

بود مانع از این کار شد. متاسفانه همه این اختلاف نظرها و مشکلات و یا دخالتها از بیرون بیش از همه به ضرر استقلال و

در نهایت هواداران تمام میشود.

چرا استقلال نتوانست به جای قایدی و محبی یک مهاجم خوب در اختیار بگیرد؟

این هم به مسائل مدیریتی برمیگردد. زمانی که استقلال ۲ بازیکن خوب در خط حمله خودش را از دست داد که مجموع

اصلی گلهای زده فصل قبل برای این تیم را به ثمر رسانده بودند لااقل باید همان زمان یک مهاجم خوب را به جای این دو

نفر جایگزین میکرد اما چنین اتفاقی رخ نداد. بازیکنانی هم که جذب شدند آنچنان که باید و شاید در خور اعتنا و قابل

توجه نبودند. بنده شخصاً از مهرداد محمدی بیشتر از اینها توقع داشتم. او در چند بازی پشت سر هم توانست برای

استقلال گل بزند و خودش را به عنوان یک مهاجم قابل اعتماد جلوه بدهد اما قبل و بعد از آن دیگر او را ندیدیم.
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بلانکو چطور! نظرتان درباره مهاجم آرژانتینی تیم استقلال چیست؟

بلانکو هم فوتبالیست خوبی نیست. فوتبالیستی که با این همه حضور در ترکیب استقلال هنوز نتوانسته دو گل به ثمر

برساند که فوتبالیست نیست. همان قدر که مهاجم برای تیم گل نمیزند مثل این است که دروازهبان برای ایستادن درون

دروازه دائما با اشتباه و گلهای خورده بازی را به پایان برساند. وقتی برای یک تیم دروازهبان خارجی به خدمت

میگیرند توقع میرود که او بتواند بیشترین کلین شیت را داشته باشد یا لااقل بین سه دروازه بان برتر فصل باشد. زمانی

هم که یک مهاجم خارجی با دلار ۵۷ هزار تومانی را به خدمت میگیریم توقع داریم او هم برای تیم گل بزند ولی وقتی

گل نمی زند به چه دردی می خورد. مشخص نیست تا چه زمانی قرار است این دلال بازیها دور و بر باشگاه استقلال

وجود داشته باشد و تیم استقلال از چنین مشکلاتی لطمه بخورد.

درباره گل خورده استقلال از ملوان و شرایط خط دفاعی صحبتی دارید؟

نمیدانم این بچهها حواسشان کجاست. گلی که ملوان به ثمر رساند فقط روی اشتباه بازیکنان خط دفاعی ما به ثمر رسید.

برای تیم استقلال واقعاً بد است که بین بازیکنان خط دفاعی اش درون محوطه جریمه جلوی ۶ قدم این همه فاصله باشد.
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اصلا اگر فاصله هم وجود داشت چرا هیچ بازیکنی نزدیک به مهاجم نبود. اگر استقلال مدافع کم تجربه داشت میگفتیم

بازیکنانش بی تجربه هستند اما متاسفانه این همه بازیکن باتجربه کنار یکدیگر ایستادهاند و فقط نگاه میکنند. چرا

استقلال در چنین شرایطی باید به این راحتی گل بخورد!

با توجه به شرایط جدول و بازی مقابل سپاهان نگران این وضعیت نیستید؟

شخصاً نگران اوضاع استقلال در خط دفاعی هستم. نگاهی به اسامی بازیکنان خط حمله و هافبک تیم سپاهان این موضوع

مهم را به یاد ما میآورد که بازی با سپاهان با بازی مقابل ملوان خیلی فرق میکند. قرار است ما مقابل سپاهان به میدان

برویم. آنها تیمی هستند که تازه از دیدار مقابل الهلال برگشتهاند و دیدیم که هم در بازی رفت در اصفهان و هم در خانه

حریف گل زدند و چطور خط دروازه و دفاع تیم الهلال را تحت تاثیر قرار داده بودند. چنین تیمی با بازیکنانی مثل

مغانلو، رامین رضاییان و بقیه آنهایی که در تیم سپاهان حضور دارند مثل فرشاد احمدزاده همگی تشنه گلزنی هستند چه

برسد به اینکه تیم سپاهان برای پایین کشیدن استقلال از بالای جدول قطعاً همه تلاشش را به کار میبرد.

چه عواملی میتواند به برد استقلال مقابل سپاهان کمک کند؟

بیش از هر چیز نظم دفاعی برای استقلال اهمیت دارد. ما اگر بتوانیم در لحظات حمله حریف سازمان و آرایش دفاعی مان

را حفظ و آن را به درستی اجرا کنیم قطعاً میتوانیم در دیدار مقابل سپاهان به نتیجه دلخواهمان دست پیدا کنیم.

بیشتر بخوانید: هشدار جدی در آستانه دیدار استقلال با سپاهان/ آمار نگران کننده مهمترین پست تیم نکونام

انتهای پیام/
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